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                Dagsorden til skolebestyrelsesmødet d. 12.12.2024 17:00-20.00 

Afbud senest mandag d. 9/12 i aulakalenderen. Der spises fra kl. 19.00 

Afbud fra elevrådet, Rikke,  

 

Punkt Tid: 17:00 
V:Mikkel 

Overskrift Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Orientering/drøftelse/beslutning  

Uddybning /bilag  

Referat Referatet er godkendt 

 

Punkt Tid: 17:05 

Overskrift  

Orientering/drøftelse/beslutning  

Uddybning /bilag  

Referat Nyt fra  

• Elevråd – ikke noget nyt 

• Skole /HH, AH: Henriette har holdt et oplæg for 
Børne- og Familieudvalget om skolevenner sammen 
med én af vores skolevenner.  
Skolen har sagt ja til at oprette en særlig klasse med 
inspiration fra Nest-konceptet i en projektperiode på 
3 år. Det er et projekt, som skal forsøge at forebygge, 
at børn med udfordringer bliver visiteret til 
specialtilbud. Der vil tilført nogle midler til det. 
Skoleledelsen har kun hørt ganske lidt om det.  
Det forholder sig sådan, at der er stort pres på 
skolens modtageklasser. Skolen er blevet spurgt til, 
om de kan oprette en ekstra klasse, og det er der sagt 
ja til. Det vil der forventeligt følge ekstra penge med 
til.  
Der skal være et forskningsprojekt, hvor man 
undersøger hvordan samarbejdet mellem 
daginstitution og skole har indflydelse på antallet af 
børn, der visiteres til specialtilbud. 
Legepladsen til mellemtrinnet er blevet klar hurtigere 
end forventet. Den er klar inden jul.  
Der har været en henvendelse med en familie med 3 
børn, som gerne ville have deres børn på Tjørring 
Skole. Da ét af børnene ville høre til på den årgang, 
hvor vi har flere sygemeldte lærere, valgte vi sammen 
med skolebestyrelsen efter aftale med skolechefen at 
lave en midlertidig suspension af det frie skolevalg for 
den årgang, så der ikke kom nye elever derind lige nu.  
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• SFO/ MM: der er gang i de traditionelle juleaktiviteter 
i SFO’en med stor opbakning fra forældre.  
Der er startet en ny pædagogstuderende, som er 
tilknyttet 0. klasse. 
Der er 196 tilmeldte børn i SFO’en  

• Nyt fra formand: der har ikke været møder eller 
andet siden sidst 

• Nyt fra medarbejderrepræsentanter: i PLC har der 
været besøg af en afdelingsleder fra Lind Skole, som 
fortalte om, hvordan de organiserer at have en 
ugentlig projektdag. Det var meget inspirerende og 
gav et klart og brugbart bud på, hvordan man kan 
gribe det an.  

 

Punkt Tid: 17:30 
V: Mikkel / Henriette 

Overskrift Skoleudviklingssamtale – input fra bestyrelsen 

Orientering/drøftelse/beslutning D,B 

Uddybning /bilag Se vedhæftede 
 

Referat Siden sidste møde har Mikkel formuleret et stykke tekst om 
skolebestyrelsens arbejde og målsætninger. 
Bestyrelsen nikkede på mødet til notatet, og Henriette og 
Mikkel taler om, i hvilken form det skal formidles ved 
Skoleudviklingssamtalen.  

 

 

Punkt Tid: 17:45 
V: Morten 

Overskrift Input til Mål- og Indholdsbeskrivelse SFO 

Orientering/drøftelse/beslutning D, B 

Uddybning /bilag Fra sidste mødes referat 
Det besluttes, at Skolebestyrelsen får udkastet til 
gennemlæsning forud for næste bestyrelsesmøde, hvor der 
så vil blive mulighed for at komme med input eller ønsker til, 
hvad der evt. skal holdes fokus på. Man skal forud for næste 
møde give lyd om, hvorvidt man har nogle inputs, så der kan 
sættes tid af til.  

Referat Punkterne blev gennemgået, og der var mulighed for at 
kommentere på dem.  
Generelt var der den tilbagemelding fra skolebestyrelsen, at 
arbejdet med at udmønte pejlemærkerne til konkrete 
handlinger er meget godt, brugbart og let forståeligt for alle.  
Der blev foreslået, at overgangen fra børnehave til SFO 
kunne indgå i det sidste pejlemærke.  
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Det blev foreslået, at den samlede konkretiserede version 
kan blive tilgængelig for alle forældre.   

 

 

Punkt Tid: 18:15 
Fælles med BHS 

Overskrift Stjernekøkkenet 

Orientering/drøftelse/beslutning O, D 

Uddybning /bilag Oplæg fra Jakob 

Referat Jakob fortæller om sit arbejde den første tid på Stjernen. 
Herunder et overblik og prioriteringsværktøj til brug for 
køkkenets aktiviteter.  
Jakob har haft møder med personalet i 
børnehave/vuggestue, hvor de har udviklet på mængden af 
mad, måden det blev serveret på samt mad på udflugter. 
I fht. skolemad er der flere nye tiltag: 

- Visuel madplan på væggen uden for køkkenet 
- Tirsdag/torsdag arbejdes der med retter, der 

differentierer fra børnehaven og gør det spændende 
- At få Kanpla til at fungere tilfredsstillende 
- At få etableret en Mobilepay konto, så man 

undtagelsesvist kan betale for en portion mad, hvis 
man har glemt bestilling.  

Generelt er det en kompleks størrelse at navigere i de 2 
forskellige institutioner i huset, som har hver deres måde at 
fungere på.  
Derudover har der været en del reparationer, som har været 
nødvendige at få klaret, eftersom køkkenet nu er 12 år 
gammelt.  
Der har generelt været interesse for de nye tiltag, som Jakob 
har arbejdet med – herunder nye retter.  
Der er stor ros fra skolen for det visuelle overblik, da det 
skaber dialog og interesse for maden.  
Stjernekøkkenet er det eneste spisested i Herning Kommune, 
som har guldmærket i fht. økologi.  
Generelt var der flere tilbagemeldinger fra forældre om, at 
økologi ikke er den vigtigste parameter, og at det vil være ok 
at slække lidt på det til fordel for fx mængder.  
Det blev foreslået, at man evt. kunne ”brande sig” mere på 
klimabevidsthed/bæredygtighed end på økologi. 

 

 

Punkt 18:45 
Fælles med BHS 

Overskrift Sproglig udvikling på Stjernen og ny organisering i bhv. 
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Orientering/drøftelse/beslutning O 

Uddybning /bilag  

Referat Der er stort fokus på børns sproglige udvikling, herunder fx 
børnenes ordforråd.  
Der er fx blevet indrettet bogbytte-reol og flere andre ting.  
Der er et samarbejde mellem de faglige vejledere i 
daginstitutionen og skolen.  
Den seneste årgang, som er startet i 0. klasse i skolen, har 
vist sig at have en ret stor gruppe med ringe 
sprogkompetencer. Det har betydet, at skolen har måttet 
iværksætte en særlig sproglig indsats for en lille gruppe børn. 
Der har været inviteret til et forældremøde for forældrene til 
den særlige gruppe af børn. På mødet deltog bl.a. skolens 
DSA-vejleder og læsevejleder, hvor de gav forældrene idéer 
til aktiviteter, de kan lave for at støtte deres børn.  
Det har ikke været så almindeligt på Tjørring Skole med børn, 
som har 2-sprogsudfordringer i almenklasserne, men vi har 
fagområdet på skolen gennem modtageklasserne.  
Børnehaven har også et projekt Nebula i gang, lige som den 
nye organisering forventes at have en positiv effekt også på 
sproget.  
I skolen er man spændt på, om denne årgang er unik og en 
tilfældighed, eller om det er en ny tendens.  

 

Punkt Evt 

Overskrift Punkter til kommende møder 

Orientering/drøftelse/beslutning O 

Uddybning /bilag  

Referat Der har været talt om idrætsundervisningen og bad 
d. 13/1-25 kl. 17-20 holder Rikke Christensen oplæg for 
personalet om Højt Begavede Børn. Skolebestyrelsen er også 
inviteret.   

 

 

Dato: Foreløbige punkter til dagsorden: Gæster: 

Torsdag 15.08.24 

 kl. 17-19:45 

Konstituering 

Kommende forældremøder. 

Årshjul 

 

Mandag 30.09.24 

Kl. 17-19:45 

Møde med skolens trivselsråd 

 

 

Torsdag d.24.10.24 Tour de bestyrelsesaften  
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Tirsdag 29.10.24 

Kl. 17-19:45 

Skoleudviklingssamtale 

 

 

onsdag 20.11.24 

Kl. 17-19:45 

  

Torsdag 12.12.24 

kl. 17-20:00 

Med BHS   

Man 27.01.25 

kl. 17-19:45 

Budget  

Årshjul forældremøder 

 

tirsdag 18.02.25 

Kl. 17:00-18:30. kun os 

Kl. 18:30-20:30 fælles 

Fælles 3-skole på Tjørring Skole  

Onsdag. 26.03.25 

kl. 17-19:45 

  

April 2025   

torsdag. 15.05.25 

kl. 17-19:45 

  

man. 16.06.25 

kl. 17-19:45 

Med BHS  

 

 

 Titel Revideret 

Politik Mobilpolitik 2023 

Princip  Lejrskole 2023 

Princip Elektronisk kommunikation Ved indførelse af Aula 

Princip Fællesarrangementer 2024 

Princip Klassedannelse 0.kl 2021 

Princip  Skole-hjemsamarbejdet 2022 

Princip Uddeling af informationsmateriale  

Retningslinjer Trivselsråd I gang 

   

Værktøjskasse Trivsel I gang 

Fælles med BHS.  

Politik Trafik I gang.  

Princip Fælles indsats sårbare børn 2013 

Princip Grøn profil 2013 

Princip Idræt, bevægelse og kost 2013 
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Princip Trivsel 2013 

Strategi Antimobbestrategi 19/21 

 


